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Onderwerp:      Eerste Begrotingswijziging 

 

 

De commissie adviseert de voordracht Eerste begrotingswijzing als hamerstuk te agenderen voor de PS-

vergadering van 26 maart 2018. 

Voor de behandeling van dit punt in de commissie M&F: zie onderstaand het uittreksel van het 

conceptverslag van de vergadering van de commissie M&F van 19 februari 2018. 

 

7a. Eerste begrotingswijziging 2018 

De heer Yurdakul (D66) vraagt over het verhogen van de participatiebijdrage aan Recreatieschap 

Spaarnwoude, vanwege het daar aanwezige monument, waarom voor deze weg is gekozen. Waarom is niet 

gekozen voor een bijzondere eenmalige subsidie? 

 

De heer Van Hooff (PVV) vertelt dat de PVV kan leven met het vaststellen van de eerste begrotingswijziging. 

Aan het voorstel tot het toevoegen van de aangevulde lijst van subsidies aan de begroting toe te voegen kan 

de PVV geen goedkeuring geven. Als de voordracht als hamerstuk wordt doorgeleid dan zal de fractie 

daarmee akkoord gaan, maar dan wel met een stemverklaring van de PVV. 

 

De heer Ceder (CU-SGP) zegt dat de CU-SGP kan instemmen met de eerste begrotingswijziging.  

De levensduur van het SHIP (Sluis- en Haven Informatiepunt) is verkort van 25 naar 5 jaar. Betekent dit dat het 

project extra geld kost? 

Voor subsidie omtrent projecten op drugsafval zijn geen aanvragen gedaan. Zijn de subsidiemogelijkheden 

wel goed uitgezet? Hoe kan ervoor worden gezorgd dat de subsidies toch besteed worden? 

 

De heer Hoogervorst (SP) merkt op dat de SP moeite heeft met het verhogen van de bijdrage aan IPO. 

Waarom kan niet binnen het huidige budget een tandje worden bijgezet als het gaat om meer zichtbaarheid 

in het genoemde maatschappelijk krachtenveld? De SP steunt de eenmalige verhoging van de 

participantenbijdrage aan Recreatieschap Spaarnewoude voor het beheer van het MH17-monument. Wordt in 

de komende jaren ook een bijdrage van de provincie Noord-Holland verwacht? Zo nee, waarom eigenlijk niet? 

Spreker sluit zich aan bij de vraag van de heer Ceder over het SHIP. Was bij de start niet bekend dat er een 

beperkte gebruiksperiode zou zijn? Waarom is dat toen niet in de begroting opgenomen? Is er meer bekend 

over bijdragen van derden in het kader dit project? 

 

Mevrouw De Meij (50plus) merkt over IPO op dat haar fractie het een behoorlijk verhoging van het bedrag 

vindt. Wat 50PLUS betreft mag dat een tandje minder. Mevrouw De Meij sluit zich aan bij de vragen over het 

SHIP. De fractie kan instemmen met de voordracht. 

 

De heer Papineau Salm (PvdA) zegt dat de PvdA akkoord gaat met de voordracht. Het is een uitwerking van 

eerder voorgenomen intenties. 

 

De heer Heijnen (CDA) meldt dat ook het CDA akkoord gaat met de begrotingswijziging. De fractie ziet 

vooral structureel hogere inkomsten uit het Provinciefonds. 
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Kosten aan derden stijgen op verschillende plekken, zoals IPO en Omgevingsdienst. Soms komt dat door 

extra werkzaamheden, maar soms ook door nieuwe kostprijssystematiek. De kosten zijn wel altijd 

structureel. Hoe kan de provincie dit monitoren? 

 

Mevrouw Kirch (VVD) geeft aan dat de VVD geen vragen heeft. De fractie gaat akkoord met de 

begrotingswijziging. 

 

De heer Zoon vertelt dat de PvdD kan instemmen met deze begrotingswijziging. 

 

Mevrouw Pels (GL) heeft een opmerking over het proces. Ze waarschuwt voor planningsoptimisme. Het ziet er 

nu goed uit, met een kleine plus aan het einde.  

De accountant deed een aanbeveling. Het is goed om te kijken hoe de informatie beter met de realiteit in 

balans kan worden gebracht. 

 

Gedeputeerde Post is enigszins verbaasd over de vragen inzake SHIP. Er is namelijk afgesproken dat het SHIP 

voor 5 jaar wordt gerealiseerd. Wat hier staat is een administratieve rechtzetting. 

Het is voor het eerst dat de provincie een dergelijke subsidie voor drugsafval kan verstrekken, omdat ze er 

voor het eerst geld voor krijgt. Met name provincie Noord-Brabant heeft veel last van deze problematiek. In 

Noord-Holland valt het mee. Dat is de reden dat er weinig beroep op regeling wordt gedaan en niet omdat 

deze niet goed zou zijn uitgezet.  

De bijdrage aan Recreatieschap Spaarnwoude is op deze manier vormgegeven omdat dit de meest eenvoudige 

manier is om te dekken. Het project valt niet toe te rekenen aan één portefeuille, vandaar dat uit de Algemene 

Middelen wordt gedekt. In de loop van de tijd zijn er geen meerkosten te verwachten. Dit is de afkoop voor 

de bijdrage aan het landelijke monument.  

Het antwoord op de vraag over IPO is ingewikkeld. Als men kijkt hoe het IPO in de afgelopen functioneerde, 

dan zou men kunnen zeggen dat de organisatie in kwalitatief opzicht niet was toegesneden op de taak die 

van deze organisatie verwacht mag worden. In de afgelopen twee jaar is een reorganisatie op poten gezet, 

onder andere voor een kwaliteitsverbetering. Een groot deel van de gelden die gevraagd worden betreft 

achterstallig onderhoud dat moet worden weggewerkt en het op peil brengen van een organisatie, waarvan 

meer verwacht wordt naarmate het belang van provincies in Nederland toeneemt. Het is belangrijk om een 

stevige vuist te kunnen maken in Den Haag en de onderlinge samenwerking te verbeteren. Daarvoor is een 

inhaalslag nodig. Er is niet één verklaring te geven. Er zijn meer factoren die een rol spelen bij het actueel 

maken van de organisatie en de inrichting van het IPO. 

De heer Heijnen is benieuwd hoe bijdragen aan derden worden gemonitoord. De gedeputeerde adviseert de 

heer Heijnen om deze vraag aan de portefeuillehouder te stellen. De Omgevingsdiensten doen aan 

productgerichte financiering. Daar valt met elkaar nog een slag te maken. De formatie die de provincie heeft 

overgedragen aan de Omgevingsdiensten bleek te gering voor het takenpakket dat uitgevoerd moet worden. 

Daar is een tandje bijgezet.  

 

Op de vraag van de SP over bijdragen van derden in het kader van SHIP moet de gedeputeerde het antwoord 

schuldig blijven. Gemeenten en sponsoren dragen bij. Over de exacte uitkomst daarvan zal de gedeputeerde 

navraag doen. De informatie, voor zover openbaar, volgt schriftelijk. 

 

De voorzitter constateert dat er geen gebruik wordt gemaakt van de tweede termijn. De voordracht wordt als 

hamerstuk doorgeleid naar Provinciale Staten, met de opmerking daarbij dat de PVV een stemverklaring wenst 

af te leggen. 

 


